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Zwracam siq z proSbq o przedstawienie

i okre5lenie horyzontu czasowego dot. dzialafi w

w Kolbuszowej,

Kolbuszowa, 20 maja 2OL9 r.

Sz.P. Jan Zuba

Burmistrz Kolbuszowej

Pafiskiego stanowiska w przedmiotowej sprawie

kwestii ulicy Witosa ze strony Urzqdu Miejskiego
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Dotvczv: kompleksowego remontu ulicv Witosa
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Zwracam siq z proSbq o zabezpieczenie Srodk6w iwykonanie kompleksowego remontu wraz

z wylo2eniem dywanika asfaltowego ulicy Witosa (odcinek od ulicy Pilsudskiego do ulicy Rataja)

w kolejnych latach bud2etowych.

Stan ww. drogi jest niezmiennie katastrofalny od kilkudziesiqciu lat. Wyra2am petne

wsp6lczucie i jednocze5nie poparcie dla mieszkaic6w, kt6rzy oczekujq od nas naprawy zaniedbafr

z kilku poprzednich dekad.

Jednoczeinie pragnq nadmienii, i2 doskonale znam mo2liwo6ci finansowe naszej gminy,

jednak2e w mojej opinii remont ulicy Witosa powinien byi naszym priorytetem. Pragnq r6wnie2

zadeklarowai moje pelne poparcie dla wszystkich uchwal, kt6re przyczynilyby siq do odmienienia

wspomnianego stanu rzeczy.

Z wyrazami szacunku,

Radny Rady Miejskiej

w Kolbuszomei
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